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Punkt 5: Status på gangbroen fra Skovvejen til Fiskerihavnen 

 

Midtbyens Fællesråd og Trøjborg Fællesråd har i flere år fulgt sagen om den manglende 

genopførelse af broen mellem Skovvejen og Fiskerihavnen. Den bro, der i mange år før 

nedrivningen bandt de to lokalområder sammen med havnen og vandsiden af Risskov. 

De to fællesråd har i de seneste år rettet en del henvendelser til rådmanden for Teknik 

og Miljø for at få gennemført beslutningen om at opføre en ny bro. Fra kontakt med 

beboere på Trøjborg og i Midtbyen ved i, at beboere individuelt har rettet henvendelse 

om det samme. 

Det skal ikke være nogen hemmelighed, at det før kommunevalget i november 2021 var 

umuligt at komme i en positiv dialog med Teknik og Miljø om sagen. Vores klare indtryk 

er, at der i denne periode heller ikke blev lagt politisk pres på bygherren. Derfor har vi 

med tilfredshed konstateret, at Teknik og Miljø har grebet sagen anderledes kontant og 

entydigt an fra januar 2022. Ligeledes har der været en klart bedre information om 

sagens status. 

Desværre findes broen fortsat ikke – til stor utilfredshed i lokalområderne. Og vi har fået 

den opfattelse, at bygherren gør, hvad der er muligt for at trække opførelsen af en ny 

bro ud. Status er derfor klart utilfredsstillende. 

Sagen er entydig, og der er kun en mulig løsning: Broen skal være opført hurtigst muligt 

og senest til sommeren 2024.  

Og der er meget på spil. Borgeres respekt for politiske beslutninger og deres 

gennemførelse vil lide et stort knæk, hvis en bygherre vedblivende kan sidde en vigtig 

forudsætning i en lokalplan overhørig (lokalplan 937). 

 

Venlig hilsen 

 

Thomas Kruse        Niels Christian Sidenius 

Midtbyens Fællesråd    Trøjborg Fællesråd 

 


